
 

 1

Protokół Nr 28/V/0052/2009 
z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Jordanów Śląski 

 z dnia 21 września 2009r.  
 

W Sesji udział wzięło 13 spośród ustawowej liczby 15  Radnych, nieobecni byli: 
Pan Zdzisław Barabach, Pan Andrzej Bogucki(lista obecności w załączeniu). Ponadto w 
sesji uczestniczyli Wójt Gminy - Pan Henryk Kuriata, Skarbnik Gminy - Pani Zofia 
Zając, Sekretarz Gminy – Pan Grzegorz Gaweł, Dyrektor Gimnazjum – Pani Mariola 
Feszczuk, Dyrektor PSP – Pani Wioletta Majka-Stangret, mieszkańcy i sołtysi z 
terenu Gminy.  
 

1. Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Cholewa (w dalszej części protokołu 
wymieniany w skrócie jako Przewodniczący RG) otworzył obrady o godz. 08.00, 
przywitał wszystkich przybyłych gości i Radnych. 

2. Stwierdzono quorum (na podstawie listy obecności). 
- Na Sekretarza obrad wybrany został jednogłośnie Pan Rafał Zarzycki. 

3. Brak uwag odnośnie protokołu nr 27/V/0052/2009. 
- Głosowanie nad przyjęciem protokołu – 13 za. Przyjęto protokół z Sesji Nr 27 z 
dnia 3 września 2009r. jednogłośnie.  

4. PORZĄDEK OBRAD 
Przewodniczący RG: odczytał proponowany porządek obrad (na podstawie pisma 
zwołującego sesję),  poprosił o zgłaszanie uwag. Wobec ich braku zarządził przejście do 
kolejnego punktu spotkania.  
 

5. PODJĘCIE UCHWAŁ: 
1) Nr XXVIII/149/2009 w sprawie  zmiany Uchwały Rady Gminy Nr 

XXV/143/2009 z dnia 19 czerwca 2009r. w sprawie Wieloletniego Programu 
Inwestycyjnego Gminy Jordanów Śląski 

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. Wobec ich braku zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 

W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXVIII/149/2009 została podjęta jednogłośnie – 
13 głosów za. 
 

2) Nr XXVIII/150/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy 
Jordanów Śląski na rok 2009.  

Przewodniczący RG: odczytał projekt uchwały. Poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie 
wniosków. 
Pan Radny Paweł Filipczak: odniósł się do § 1, pkt 1, gdzie zmniejszono budżet gminy po 
stronie dochodów. Zapytał, dlaczego dotacje celowe zostały zmniejszone? I czy zostaną 
one przekazane do budżetu gminy w innym terminie? 
Pan Zbigniew Fabisch (Inspektor ds. gospodarki gruntami): wyjaśnił, że środki te 
zostały zmniejszone, gdyż nie zostanie wykorzystana cała dotacja na  kanalizację  i 
przebudowę oczyszczalni ścieków.  
Przewodniczący RG: wobec braku dalszych pytań i wniosków formalnych zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały.  
W Głosowaniu jawnym Uchwała Nr XXVIII/150/2009 została podjęta jednogłośnie – 
13 głosów za. 
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6. ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI   
Przewodniczący RG: poprosił o zadawanie pytań i zgłaszanie wniosków.     
Pani Mariola Feszczuk: zaprosiła wszystkich zebranych na uroczystość obchodów 
dziesięciolecia Publicznego Gimnazjum w Jordanowie Śląskim, która odbędzie się 18 
października.  
Pani Radna Danuta Ligas: zapytała, do kogo powinniśmy się zwrócić o wycięcie gałęzi 
przy chodniku pomiędzy mostem w Dankowicach i mostem w Jordanowie Śląskim.   
Pan Zbigniew Fabisch: wyjaśnił, że jest to droga powiatowa. Na początek należałoby 
zwrócić się do punktu drogowego w Mirosławicach z zapytaniem, czy mają możliwości 
osobowe, żeby się tym zająć. Jeżeli to nie odniesie skutku,  najlepiej będzie się zwrócić z 
tą sprawą bezpośrednio do Starostwa Powiatowego we Wrocławiu.    
 
- Po raz kolejny poruszono sprawę organizacji ruchu i bezpieczeństwa na skrzyżowaniu 
obok cmentarza w Jordanowie Śląskim. Zastanawiano się, jakie kroki podjąć, żeby w 
końcu tę sprawę rozwiązać. -                    

Dalszych zapytań i wolnych wniosków nie było. Wobec wyczerpania 
porządku obrad Przewodniczący RG zamknął XXVIII  Sesję RG o godz. 
08.10. 

 
 
………………………………………… 
Przewodniczący  RG 

 
………………………………………… 
Sekretarz obrad 

 
 
Protokół sporządziła:  


